

Protokoll fört vid styrelsemöte UBHK 2024-02-28 kl 18:30

Plats: Zoo.se hallen, Brännland, lilla hallen

Närvarande: Torgny Näslund, Magnus Palmebjörk, Amanda Brynjarsdottir, Marlene Hörnlund Gunnarsson, Margit Håkansson, Marie Berggren, Marie Krih, Emelie Lönnebrink, Lena Wiklund.

Frånvarande:

### **§1 Ordförande öppnar mötet.**

### **§2 Val av justerare**

Till justerare valdes Emelie Lönnebrink.

### **§3 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

### **§4 Föregående protokoll**

Föregående protokoll var konstituerande, läggs till handlingarna.

### **§5 Rapportering**

- Från VU - inget
- Från ÖND – Torgny har gått igenom handlingarna till ÖND fullmäktige och konstaterar att ÖND föreslår avgiftshöjning. Torgny ifrågasätter detta och menar att UBHK ska röst emot det förslaget. Mötet ställer sig bakom.
- Från SBK - inget
- 

### **§6 Styrelsens arbetsformer**

Ett förslag finns på fördelning av ansvarsområden så att styrelsearbetet kan bli hållbart.

En kontaktperson behöver finnas för varje VG, uppgiften är att vara ”ingång” till styrelsen och inför styrelsemöten efterfråga om det finns frågor VG vill lyfta. Ansvaret fördelas enligt nedan till de VG som nu saknar kontaktperson.

- HUG Lena Wiklund
- Rallylydnad Amanda Brynjarsdottir
- Specialsök Marie Krih
- Tjänstehund Magnus Palmebjörk
- Freestyle Marlene Hörnlund Gunnarsson

Det behövs också kontaktperson/ansvarig i styrelsen för olika områden, uppdraget är att ta hand om de frågor som kommer till styrelsen inom området, utreda och samverka med berörda, ta egna initiativ och lämna förslag till beslut eller lösning till styrelsen.

- Servicegrupperna, dvs båda hallarna samt Plan och material, ansvarig/kontaktperson Torgny Näslund.
- Utbildningsfrågor inklusive kontakt med studieförbund, ansvarig/kontaktperson Marie Berggren.
- "Tjäna pengar till klubben", ansvarig/kontaktperson Emelie Lönnebrink.

Rutiner för agenda, protokoll, kommunikation mm inom styrelsen diskuteras, viktigt med respekt för allas åsikter, etik i styrelsearbete, transparens gentemot medlemmarna.

### **§7 Brännlandshallen**

På grund av de alltmer besvärande problemen särskilt runt sökhallen med vatten som rinner in i entrén, isbildning som gör det svårt att ens komma in i hallen och misstänkt vattenskada/mögel längre in i sökhallen har en dialog förts med Brännlandsgruppen. Ett förslag har kommit från Brännlandsgruppen om att försöka omförhandla avtalet så att vi kan lämna övervåningen och i stället skapa utrymme för nosework och specialsök på nedervåningen. Det kan bli nödvändigt att säga upp avtalet för att kunna omförhandla, det ska i så fall göras skriftligt.

**Styrelsen beslutar att uppdra till ordförande att påbörja omförhandling alternativt uppsägning av avtalet snarast.**

### **§8 Övriga frågor - inga**

### **§9 Mötet avslutas**

Vid protokollet

Margit Håkansson

Justeras

Torgny Näslund

Emelie Lönnebrink